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Stanisław Piwowar 
nowym wiceburmistrzem

Wiceburmistrz 
odwołana

Dodajmy, że część radnych 
nie wzięła udziału w głosowa-
niu i opuściła salę obrad. W 
głosowaniu wzięli udział radni 
wywodzący się z Klubu Plat-
formy Obywatelskiej RP, Klubu 
Radnych Forum dla Remberto-
wa oraz kilku niezrzeszonych: 
Barbara Burtniak, Mirosław 
Górczyński, Maciej Iwanicki, 
Marek Jarzębski, Stanisław Ko-
walczuk, Tomasz Lis, Andrzej 
Ługowski, Zbigniew Magnucki, 
Leszek Piórkowski, Grzegorz 
Portasiewicz, Paweł Prusa-
kiewicz, Justyna Ślusarczyk i 
Henryk Wróbel. Choć wybór 
członka zarządu, w tym przy-
padku wiceburmistrza, odbywa 
się w głosowaniu tajnym zwy-
kłą większością głosów, z dużą 
dozą prawdopodobieństwa 
można przypuszczać, że prze-
ciwko kandydaturze Stanisława 
Piwowara głosował radny An-
drzej Ługowski z Klubu Rad-
nych Prawo i Sprawiedliwość.

Nowy wiceburmistrz jest 
pułkownikiem rezerwy Wojska 
Polskiego, ma wykształcenie 
wyższe, jest bezpartyjny. Ma 58 
lat. 

Podczas sesji Rady Dziel-
nicy Rembertów m.st. Warsza-
wy w dniu 1 marca br. Barbara 
Augustynowicz-Figat została 
odwołana ze stanowiska wi-
ceburmistrza. Za odwołaniem 
głosowało 12 radnych, głosów 
przeciwnych było 4 i  tyleż 
samo wstrzymało się od gło-
sowania. 

W uzasadnieniu pojawiły 
się dwa enigmatyczne zdania: 
„Funkcjonowanie Zarządu 
Dzielnicy opiera się o jak naj-
szerszy konsensus uzyskany w 
Radzie Dzielnicy. Wobec tego 

proponuje się rekonstrukcję 
Zarządu polegającą na odwo-
łaniu Pani Barbary Augusty-
nowicz-Figat ze stanowiska 
zastępcy burmistrza dzielnicy 
Rembertów m.st. Warszawy 
w celu usprawnienia pracy 
Zarządu Dzielnicy i uzyskania 
jak najszerszego poparcia w 
Radzie dla działań Zarządu”. 

Nieoficjalnie dowiedzieli-
śmy się, że wiceburmistrz zo-
stała odwołana z powodu bra-
ku możliwości współpracy. 

Rembertów

Na sesji Rady Dzielnicy Rembertów m.st. Warszawy w dniu 
1 marca br. głosami 12 radnych (przy jednym głosie przeciw-
nym) wybrano nowego wiceburmistrza. Został nim Stanisław 
Piwowar. 

(dokończenie na str. 3)

(dokończenie na str. 4)
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Karuzela VAT, luka VAT i inne

Zapraszam do mojego Biura Poselskiego: 
Ząbki ul. Wojska Polskiego 1 lok. 107, 

po uprzednim umówieniu telefonicznym 
pod nr tel. 731 970 077.

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Na ostatniej sesji woło-
mińscy radni podjęli uchwa-
łę w sprawie dostosowania 
sieci szkół podstawowych i 
gimnazjów do nowego ustro-
ju szkolnego. Generalnie z 
przekształceniem większości 
placówek nie ma problemów, 
pisaliśmy o tym obszernie w 
poprzednim numerze Mojej 
Gazety Regionalnej. Znaczą-
ce zmiany będą jedynie w 
Zespole Szkół nr 3 przy ul. 
Kazimierza Wielkiego, gdzie 
wchodzące w skład zespołu 
gimnazjum nr 3 zostanie prze-
kształcone w 8-letnią szkołę 
podstawową. Począwszy już 
od nowego roku szkolnego, 
w nowej placówce obowią-
zek szkolny będą realizować 
uczniowie klas VII i VIII po-
bliskiej SP nr 7 z Oddziałami 
Integracyjnymi. Natomiast w 
roku szkolnym 2019/2020 w 
szkole podstawowej przy ul. 
Kazimierza Wielkiego rozpo-
cznie się kształcenie w klasach 
pierwszych. To będzie począ-
tek drugiej szkoły podstawo-
wej na wołomińskim osiedlu 
Niepodległości. I bardzo do-
brze, bo „siódemka”, do której 
uczęszcza ponad tysiąc dzieci, 
już pęka w przysłowiowych 
szwach. 

Występujemy w 
interesie gminy 
Dostosowanie szkół do 

nowego ustroju szkolnego 
było przedmiotem obrad 
ostatniego posiedzenia ko-
misji edukacji wołomińskiej 
rady. Gościem komisji była 
burmistrz Elżbieta Radwan, 
która podkreśliła, że mimo 
niepokojów w całym kraju 
i problemów z wdrożeniem 
oświaty, w gminie Wołomin 
zmiany są wprowadzane w 

miarę spokojnie. W miarę, bo 
poważne problemy dotknę-
ły prowadzone przez gminę 
szkoły ponadgimnazjalne, a 
przynajmniej jedną z nich, bo 
LO nr 3 radzi sobie całkiem 
nieźle. Burmistrz Elżbieta 
Radwan przyznała, że wraz z 
dyrektor ZEAS Haliną Bone-
cką spotkały się ze starostą wo-
łomińskim Kazimierzem Ra-
kowskim, by omówić kwestię 
szkół ponadgimnazjalnych. 
– Rozmawialiśmy o tym, żeby 
ograniczyć nabór do Liceum 
Ekonomicznego (szkoła pro-
wadzona przez powiat, przyp. 
red.), gdzie są prowadzone 
klasy ogólnokształcące. Mocno 
nalegałyśmy, pewnie się komuś 
naraziłyśmy, ale występujemy 
w interesie gminy Wołomin – 
mówiła burmistrz. – Mocno 
lobbowałyśmy, jest jeszcze czas, 
żeby uratować sytuację. Żeby 
szkole ekonomicznej dać wa-
runek co do ilości i liczebności 
klas. Takie jest nasze stanowi-
sko. To starosta ma możliwość 
tworzenia szkół zawodowych, 
branżowych, profilowanych, na 
to są pieniądze. (…) Mocno się 
rozbijamy o to, żeby w naszych 
szkołach było jak najmniej 
zwolnień i jak najwięcej dzie-
ci. Szkoły, gdzie są małe klasy, 
musimy z całą stanowczością 
wiedzieć, że do nich dołożymy 
– tutaj burmistrz nadmieniła, 
że są takie klasy, w których jest 
troje uczniów. 

Za rekrutację 
odpowiada dyrekcja 

Burmistrz Radwan na-
wiązała także do sytuacji LO 
nr 1, które boryka się z prob-
lemem niedostatecznej ilości 
uczniów. – Jak zostaną uru-
chomione przejazdy kolejowe 
i będzie lepsza komunikacja 

WOŁOMIN. Placówki oświatowe już dostosowane do nowego ustroju szkolne-
go. Chociaż niektóre potrzebują wsparcia.  

Lobbowanie i rekrutowanie 

Prawie każdy słyszał po-
jęcia „Karuzela podatkowa” 
lub „Karuzela VAT”. Wiemy, 
że chodzi o jakieś oszustwo 
podatkowe, ale na czym ono 
polega? Warto dowiedzieć się 
co się za tymi słowami kryje, 
bo pozwala to zrozumieć o 
jak wielkie pieniądze chodzi, 
jak muszą się denerwować 
przestępcy, gdy staramy się 
walczyć z tym procederem. 

Karuzela VAT - przykład
Ciężarówka wypełniona 

telefonami komórkowymi o 
wartości 10 mln zł wjeżdża do 
Polski. Kupiła ją firma ZP, za-
łóżmy, że sprzedała ją  firmie 
S1, dalej towar kupowały po 
kolei firmy S2, S3, S4, w koń-
cu ciężarówka trafia do firmy 
B, która towar sprzedaje do ja-
kiejś firmy z Czech. Firma ZP 
powinna odprowadzić przy 
imporcie 23% VAT. Firmy 
S1, S2,S3,S4 to „słupy”, które 
doliczają po drodze minimal-
ną marżę płacąc normalnie 
podatki, w tym od tych nie-
wielkich marż odprowadzają 
odpowiedni VAT, a więc na 
fakturach występuje w za-
okrągleniu cały czas 10 mln + 
2,3 mln VAT. Firma B ekspor-
tując towar odlicza sobie 23% 
VAT (najczęściej sprowadza 
się to do wystawienia wnio-
sku do Urzędu Skarbowego 
o zwrot 2,3 mln zł na konto), 
gdyż export w UE odbywa się 
bez VAT-u. Cały myk polega 
na rozwinięciu skrótu ZP, czy-
li nazwy firmy importującej. 
ZP to „znikający podatnik”, 
który VAT-u nie odprowadza, 
a po pewnym czasie znika bez 
śladu. Karuzela polega zaś 
na tym, że kręci się w kółko. 
A  więc ta sama ciężarówka, 
z tym samym towarem wra-
ca znowu do Polski, a potem 
znowu jest eksportowana do 
Czech, Słowacji lub innego 
kraju UE, itd., itd. Karuzela 
potrafi tak przyspieszyć, że 
ciężarówka nie nadąża nawet 
za fakturami. W sumie po co 
ciężarówka, w karuzeli VAT 
liczy się obieg faktur. W każ-
dym razie z ciężarówki war-
tej 10 mln zł mafia potrafi w 

ciągu np. 10 okrążeń karuzeli 
zarobić 23 mln zł, a jeśli bę-
dzie to 100 okrążeń? Proste 
obliczenie, wtedy w ręce prze-
stępców wpada aż 230 mln zł. 
Karuzela może kręcić elektro-
niką, materiałami budowla-
nymi, żywnością itd. Towar 
nie ma znaczenia. Można też 
kręcić towarem objętym 8% 
VAT-em, co za problem. Efekt 
finansowy będzie i tak podob-
ny, gdy karuzela obracać się 
będzie 3 razy szybciej. A gdy 
kręcą się same faktury, to 
prędkość może być napraw-
dę duża. Karuzela kręcąc się 
na terenie kilku krajów zbiera 
swe żniwo na terenie każdego 
z nich, a więc nieuczciwe zyski 
są jeszcze większe. 

Nasuwa się pytanie. Dla-
czego US oddaje te 23% VAT 
przy eksporcie tak chętnie? 
Otóż wcale nie. Zwroty VAT 
wiążą się z licznymi kontro-
lami skarbówek. Ale zanim 
kontrola dotrze do „znikają-
cego podatnika” (a tam tylko 
może stwierdzić przestęp-
stwo) musi przejść przez kil-
ka słupów. Słupy mają proste 
zadania. Po pierwsze szybko 
przekazywać faktury i prze-
lewy, po drugie maksymalnie 
przedłużać kontrole skarbo-
we. I tak zanim kontrola doj-
dzie w łańcuchu do podmio-
tu, który nie zapłacił VAT-u 
przy imporcie, musi zwrócić 
VAT eksporterowi. A zwróco-
ny VAT szybko ucieka na za-
graniczne konta przestępców.  

Luka VAT
Luka VAT to szacowana 

różnica pomiędzy dochoda-
mi, jakie Państwo powinno 
osiągnąć z VAT, a faktyczny-
mi wpływami tego podatku. 
Luka występuje we wszystkich 
krajach UE, jej przyczynami 
są w ogromnym stopniu właś-
nie oszustwa. W latach 2007 
– 2015 nastąpił przeogromny 
wzrost wysokości luki VAT, 
który świadczy o wzmożonej 
aktywności oszustów. Kwoty 
pokazują, o jakie pieniądze 
chodzi. W 2007 roku   luka 
VAT wynosiła około 7 mld zł. 
Po 8 latach rządów PO-PSL w 
2015 roku wyniosła aż 49 mld 
zł. A więc 42 miliardy rocz-
nie więcej! To astronomiczne 
kwoty i ogromne interesy. My 
z tym walczymy! Ludzie czer-
piący zyski z tych przestępstw, 
zrobią wszystko by utrudnić 
nam tą walkę. Wykorzystają 
każdą metodę, by zablokować 
reformy, które odbiorą im te 
wpływy. A więc nie raz jesz-
cze będzie gorąco w polityce.

autobusowa, to dzieci z liceum 
na Sasina będą miały dobry 
dojazd, nie zatrzymają się w 
połowie drogi. Stoimy przed 
bardzo ważnym, ale trudnym 
zadaniem rekrutowania ucz-
niów do klas pierwszych w na-
szych liceach. Na osiedlu Nie-
podległości nie ma problemów 
z naborem, tam w klasach jest 
ponad 30 uczniów, tam nabór 
jest świetnie zorganizowany. 
Troską trzeba objąć liceum na 
Sasina, liceum historyczne. Ży-
cie zweryfikuje, czy nasz dzia-
łania są skuteczne, ale teraz 
trzeba pomóc. 

Ale zarówno burmistrz 
Radwan, jak i dyrektor Bo-
necka podkreślały, że za re-
krutację  odpowiedzialna jest 
dyrekcja szkoły. Nie gmina, 
nie urząd, nie radni ani bur-
mistrz, tylko dyrekcja szkoły 
powinna zadbać o promocję 
placówki i właściwe jej zapre-
zentowanie kandydatom. – Za 
proces rekrutacji odpowiada 
dyrekcja szkoły. Jest tutaj pani 
dyrektor Duda (dyrektor ZS 
nr 3, przyp. red.), która nie 
ma problemów z przeprowa-
dzeniem rekrutacji. I jednej, 
i drugiej szkole musimy po-
magać, liceum na osiedlu też. 
Nie wyobrażam sobie, że cała 
aktywność skierowana jest w 
jedną stronę, bo to jest niespra-
wiedliwe – mówiła Elżbieta 
Radwan. 

Obecna na komisji edu-
kacji dyrektor ZS nr 3 Hen-
ryka Duda nie zwracała się o 
wsparcie, tylko powiedziała, 
w jaki sposób przeprowadza 
rekrutację do liceum. Dodaj-
my, że przeprowadza z powo-
dzeniem. Po pierwsze, LO nr 
3 bierze udział w corocznej 
kwietniowej Giełdzie Szkół 
Ponadgimnazjalnych, gdzie 

pokazuje „co ma najlepsze-
go, żeby zachęcić uczniów”. 
Po drugie, nauczyciele wraz 
z licealistami odwiedzają 
wołomińskie gimnazja, żeby 
zaprezentować swoją szkołę. 
Po trzecie, szkoła organizu-
je spotkania z kandydatami, 
żeby jak najwięcej potencjal-
nych uczniów mogło przyjść 
i zobaczyć szkołę „od środka”, 
porozmawiać z licealistami, 
nawiązać bezpośredni kon-
takt. – Tak to się u nas odbywa 
– podsumowała krótko dyr. 
Duda. Proste, a jakie skutecz-
ne. 

Na ratunek klasa 
sportowa 

Natomiast złożona z dy-
rekcji i nauczycieli komisja 
rekrutacyjna z LO nr 1 przy 
ul. Sasina wystosowała do 
przewodniczącego komisji 
edukacji Adama Beredy oraz 
radnych z tej komisji pismo z 
prośbą o wsparcie. W piśmie 
wymieniono wszystkie działa-
nia podejmowane przez szko-
łę w celu pozyskania pierw-
szoklasistów, wymieniono 
także przeszkody w pomyślnej 
rekrutacji, choćby takie, jak 
uciążliwości komunikacyjne, 
niż demograficzny, czy po-
łożenie szkoły z dala od du-
żych osiedli mieszkaniowych 
i niespójną politykę oświa-
tową gminy i powiatu, przez 
którą w Wołominie jest coraz 
więcej liceów ogólnokształcą-
cych (klasy LO w ZSE, czy LO 
PUL przy ul. Legionów). Stąd 
prośba o wsparcie. W piśmie 
czytamy, że istnieje możliwość 
utworzenia w nowym roku 
szkolnym 4 mniej licznych 
oddziałów, klas poniżej 20 
uczniów. „Prosimy o to, żeby-
ście wsparli nas w rozmowach 
z organem prowadzącym, 
pozwalających na utworzenie 
mniej licznych klas oraz klasy 
sportowej.”  Pomysł utworze-
nia klasy sportowej chwaliła 
także pani burmistrz. Dodat-
kową zachętą miałoby być 
utworzenie w pobliżu szkoły 
przystanku autobusowego. 
Pomysły są, tylko – jako że 
czas płynie – czy zostaną one 
wprowadzone w życie przed 
rozpoczęciem tegorocznej re-
krutacji?

A.B.
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W latach 2010-2014 pełnił 
funkcję radnego klubu SLD. 
Od 1999 r. jest członkiem Mię-
dzyosiedlowej Rady Sportu i 
Rekreacji. Aktywnie działa w 
Radzie Osiedla „Pocisk”, od 
2016 roku jako jej przewodni-
czący, wcześniej jako sekretarz 
Zarządu.

Zaangażowany społecz-
nik, wrażliwy na potrzeby in-

nych, otwarty na współpracę 
dla ogółu mieszkańców Rem-
bertowa.

Do zakresu zadań pozosta-
jących w kompetencji Zastęp-
cy Burmistrza Dzielnicy Rem-
bertów m. st. Warszawy należy 
sprawowanie bezpośredniego 
nadzoru nad działalnością 
Wydziału Gospodarki Grun-
tami i Działalności Gospo-
darczej, Wydziału Spraw Spo-
łecznych i Zdrowia, Zespołu 

Sportu i Rekreacji, Wydziału 
Zasobów Lokalowych, Wy-
działu Oświaty i Wychowania. 
Zastępca Burmistrza sprawuje 
również nadzór nad działal-
nością jednostek organizacyj-
nych: Dzielnicowego Biura 
Finansów i Oświaty, Ośrodka 
Pomocy Społecznej oraz pla-
cówek oświaty i wychowania 
w Dzielnicy Rembertów m. st. 
Warszawy. 

US

Stanisław Piwowar 
nowym wiceburmistrzem

(dokończenie ze str. 1)

Kto następny?

Sprawą zajęła się już Ko-
misja Rewizyjna Rady Powiatu, 
która na swoim posiedzeniu 
7 marca jednogłośnie uznała, że 
w przypadku radnego J. T. Czar-
nogórskiego nie zostały naru-
szone przepisy prawa. Teraz 
będzie musiała wypowiedzieć 
się rada powiatu wołomińskie-
go poprzez podjęcie stosownej 
uchwały w tej sprawie. 

Wyjaśnić należy, że Janusz 
Tomasz Czarnogórski pełni 
funkcję prezesa zarządu gmin-
nej spółki komunalnej - Przed-
siębiorstwa Wodociągów i Ka-
nalizacji w Ząbkach Sp. z o.o.

Wszystkie udziały w kapi-
tale zakładowym Spółki objęła 
i pokryła Gmina Miasto Ząbki.

Funkcję zgromadzenia 
wspólników PWiK w Ząbkach 
Sp. z o.o. wykonuje jednooso-
bowo Burmistrz Miasta Ząbki.

W myśl ustawy z dnia 
5 czerwca 1998 r. o samorządzie 
powiatowym, Art.25b. ust.  1 
radni nie mogą prowadzić dzia-
łalności gospodarczej na własny 
rachunek lub wspólnie z inny-
mi osobami z wykorzystaniem 
mienia powiatu, w którym 
radny uzyskał mandat, a także 
zarządzać taką działalnością lub 
być przedstawicielem czy peł-

nomocnikiem w prowadzeniu 
takiej działalności.

Nie oznacza to jednak za-
kazu zasiadania we władzach 
spółek utworzonych przez inne 
jednostki samorządowe, co za-
uważył Sąd Najwyższy rozpa-
trując podobną sprawę. W wy-
roku z 10 stycznia 2003 r. (I PK 
107/02) uznał, że radny powia-
tu może być członkiem władz 
zarządzających spółki utwo-
rzonej przez gminę. W uza-
sadnieniu Sąd Najwyższy pod-
kreślił, że „z dotychczasowych i 
aktualnie obowiązujących regu-
lacji nie można wyprowadzać 
wniosku, że radny powiatu nie 
może być członkiem władz za-
rządzających spółki utworzonej 
przez gminę. (…) Żadne racje 
nie przemawiają za takim ro-
zumieniem ograniczenia (art. 
24f ust. 2 ustawy o samorządzie 
gminnym i jego odpowiedni-
ków zawartych w przepisach 
ustawy o samorządzie powiatu 
i województwa), a trzeba mieć 
przede wszystkim na względzie, 
iż przepisy te, jako wprowadza-
jące wyjątki od zasady swobody 
podejmowania zatrudnienia, 
winny być rozumiane i stoso-
wane ściśle, a nie rozszerzająco.”

Jeśli radni powiatowi i wo-

Wojewoda Mazowiecki zwrócił się do Rady Powiatu Wołomińskie-
go o postępowanie wyjaśniające w sprawie możliwości naruszenia 
przez radnego powiatowego Tomasza Janusza Czarnogórskiego 
zakazu prowadzenia działalności gospodarczej z wykorzystaniem 
mienia powiatu. Donos w tej sprawie złożył mieszkaniec Warsza-
wy, niejaki pan Chachulski. 

jewoda uznają inaczej, prawdo-
podobnie będą musieli wypo-
wiedzieć się również odnośnie 
mandatu kilku innych radnych 
powiatowych: Pawła Solisa 
(prezes PWiK w Wołominie), 
Jerzego Mikulskiego (prezes 
Zakładu Energetyki Cieplnej 
w Wołominie)), Igora Sulicha 

(prezes MZO w Wołominie), 
Adama Jaczewskiego (prezes 
Przedsiębiorstwa Komunalnego 
w Wołominie). 

Urszula Szaliłow

Członkowie Komisji Rewizyjnej podczas obrad
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Wśród tematów porusza-
nych na posiedzeniu Komisji 
Bezpieczeństwa i Ochrony Śro-
dowiska dominowały sprawy 
związane z bezpieczeństwem 
na drogach oraz pozimowym 
sprzątaniem gminy. Ponieważ 
w ostatnim czasie doszło do 
kilku wypadków, w tym śmier-
telnych, na komisji obecny był 
zastępca naczelnika Wydziału 
Ruchu Drogowego wołomiń-

skiej komendy. Przewodni-
czący komisji radny Zbigniew 
Paziewski prosił o wyjaśnienie, 
czy przyczyną tragicznego wy-
padku na Szosie Jadowskiej był 
zbieg okoliczności, czy może 
awaria sieci wodociągowej. Od-
nosząc się do bezpieczeństwa 
na wołomińskich drogach rad-
ny Paziewski przypomniał, że 
rok temu odbyło się spotkanie, 
na którym omawiano najbar-
dziej kolizyjne skrzyżowania w 
gminie. – Niektóre rzeczy uda-
ło się naprawić, jak chociażby 
wyniesienie na skrzyżowaniu 
ulic Sikorskiego i Lipińskiej 
oraz Sikorskiego i Mickiewicza 
w Wołominie. Od tamtej pory 
prawie nie ma tam kolizji. Ale 
nie wszystko udało się załatwić, 
problemem nadal są skrzyżowa-
nia ulicy 1 Maja z Prądzyńskiego 
i Sikorskiego, Szosy Jadowskiej z 

ul. Willową w Duczkach, Szosy 
Jadowskiej z ul. Cichoradzkiej 
przy szkole w Starym Grabiu, 
czy alei Niepodległości z ul. Li-
pińską w Wołominie. Nie udało 
się załatwić, a powinno być bez-
pieczne przejście przy SP nr 3 na 
ul. Piłsudskiego – po tym wyli-
czeniu radny Paziewski zwrócił 
się do naczelnika: - Co mogliby-
śmy jeszcze zrobić? Może macie 
swoje spostrzeżenia, bo czasami 

niedużymi nakładami można 
dużo zrobić. 

Zdaniem naczelnika WRD, 
o bezpieczeństwo należy zadbać 
już na etapie budowy drogi. – Z 
naszej strony jest taka prośba, 
żeby teraz, gdy będzie budowana 
droga, były przewidziane zatocz-
ki, przejścia dla pieszych, czy wy-
niesienia. Bardzo dużo zgłoszeń 
od mieszkańców dotyczy dziur w 
drogach i uszkodzeń pojazdów. 
Tutaj też prośba, żeby te drogi na 
bieżąco naprawiać. 

Jak łatwo się domyślić, ko-
lejnym punktem obrad były 
dziurawe drogi. Zdaniem prze-
wodniczącego komisji, miasto 
wygląda jak szwajcarski ser i 
najwyższy czas coś z tym zro-
bić. Radni rozmawiali także o 
sprzątaniu miasta, wszelkich 
wyjaśnień udzielał dyrektor 
Miejskiego Zakładu Dróg i 

Zieleni Henryk Oleszczuk. Za-
równo naprawa zniszczonych 
nawierzchni, jak i pozimowe 
sprzątanie rozpoczną się w 
połowie marca. W ciągu roku 
miasto będzie sprzątane osiem 
razy. Przy okazji zostanie napra-
wiony przystanek autobusowy 
przy al. Niepodległości, z któ-
rego został tylko dach. – Mam 
trudności z policzeniem, ile razy 
naprawialiśmy tę wiatę, to naj-
częściej naprawiany przystanek 
w Wołominie – powiedział dyr. 
Oleszczuk. – Ale będziemy na-
prawiać do skutku. 

Na komisji, która w nazwie 
ma ochronę środowiska, nie 
zabrakło rozmów o wycince 
drzew. Przewodniczący zwró-
cił uwagę na okazałą lipę, która 
rosła w pasie drogowym ul. Si-
korskiego. Rosła, bo już została 
wycięta. Do sprawy odniosła 
się sekretarz gminy Małgorza-
ta Izdebska, która przyznała, 
że w Wołominie trwa maso-
wa wycinka drzew, do urzędu 
dzwonią zaniepokojeni miesz-
kańcy, alarmują. Jednak do tej 
pory nie zostało wszczęte żadne 
postępowanie, czyli wszystkie 
drzewa są wycinane zgodnie z 
nowymi przepisami. – Sytuacja 
nie wygląda dobrze – mówiła 
sekretarz Izdebska. – Jesteśmy 
jeszcze w sezonie grzewczym, a 
dąb się dobrze pali. Od 1 marca 
jest okres lęgowy, trzeba zwracać 
uwagę na gniazda i dziuple. W 
tej chwili nie jesteśmy w stanie 
oszacować strat związanych z 
wycinką. Zastanówmy się, jakie 
konsekwencje przyniesie wycina-
nie drzew dla nas i dla naszych 
dzieci – apelowała sekretarz. 

Podsumowując: od poło-
wy marca w Wołominie będzie 
czyściej a dziurawe drogi zosta-
ną załatane. Czy będą jeszcze 
jakieś drzewa, zobaczymy. 

Red.

Sytuacja nie wygląda dobrze
WOŁOMIN. Obrady komisji bezpieczeństwa i ochrony środowiska. 

Przystanek autobusowy przy al. Niepodległości w Wołominie. 
Model na lato 2017

Również nieoficjalnie po-
informowano nas, że pojawiła 
się propozycja zastąpienia wi-
ceburmistrz Augustynowicz-

-Figat innym kandydatem po-
pieranym przez PiS. Na takie 
rozwiązanie miało się jednak 
nie zgodzić kierownictwo 
warszawskich struktur partii. 
Nowy kandydat na wicebur-

mistrza - Stanisław Piwowar 
- został zgłoszony grupę rad-
nych, których reprezentował 
Zbigniew Magnucki.  US

Wiceburmistrz odwołana

Przewodniczący do odwołania?

Dotacja dla Gminnego Centrum Kultury 

(dokończenie ze str. 1)

Do Biura Rady Powiatu Wo-
łomińskiego 6 marca br. wpłynął 
wniosek o zwołanie sesji i rozpa-
trzenie projektu uchwały w spra-
wie odwołania przewodniczące-
go rady Janusza Werczyńskiego. 
Pod wnioskiem podpisało się 12 
radnych PiS: Ireneusz Maślany, 
Paweł Dąbrowski, Marek Pie-
trzak, Katarzyna Lubiak, Robert 
Szydlik, Izabella Dziewiątkow-
ska, Sławomir Pisarczyk, Wie-
sław Mędrzycki, Janusz Tomasz 
Czarnogórski, Ryszard Madziar, 
Małgorzata Zyśk i Sylwia Matu-
siak.

W uzasadnieniu czytamy, 
że „w ocenie wnioskodawców 

Janusz Werczyński nie spraw-
dził się sprawując funkcję prze-
wodniczącego rady. Na sesjach 
rady powiatu Przewodniczący 
Werczyński poucza wypowiada-
jących się radnych i na bieżąco 
komentuje ich wypowiedzi - 
krytykuje, polemizuje, dba o to, 
by jego głos był usłyszany jako 
ostatni. 

Radni wnioskodawcy za-
rzucają również przewodniczą-
cemu Werczyńskiemu łama-
nie prawa: „Przewodniczący 
wielokrotnie działał wbrew 
przepisom prawa np. poprzez 
zarządzanie przerwy w trakcie 
głosowania oraz zarządzanie 

reasumpcji głosowania już po 
przerwie, gdy na sali obrad był 
już inny skład rady.”

Sesja w tej sprawie powinna 
odbyć się w trybie nadzwyczaj-
nym, najpóźniej w najbliższy 
poniedziałek (13 marca). 

Rada Powiatu Wołomiń-
skiego liczy 29 radnych. Do 
odwołania przewodniczącego 
wymagana jest bezwzględna 
większość głosów w obecności 
co najmniej połowy ustawowe-
go składu rady. Głosowanie jest 
tajne. Czy wnioskodawcy znajdą 
wymaganą większość? Przeko-
namy się już wkrótce. 

US

Projekt o wdzięcznej nazwie 
„Akcja – Aktywacja” ma na celu 
poznać oczekiwania i potrzeby 
mieszkańców gminy Dąbrówka, 
nawiązać szerszy dialog i przy 
pomocy animatorów przeko-

Gminne Centrum Kultury w Dąbrówce znalazło się w elitarnej 
grupie pięćdziesięciu domów kultury, który otrzyma trzydziesto-
tysięczną dotację na realizację programu Dom Kultury + INICJA-
TYWY LOKALNE, współfinansowanego ze środków Narodowego 
Centrum Kultury. Projekt będzie realizowany od 20 lutego do 
20 listopada na terenie całej gminy Dąbrówka. 

nać do większej aktywności i 
współpracy na rzecz lokalnej 
społeczności. Ocena zasobów, 
narzędzi do pracy i oczekiwań 
samych mieszkańców będzie 
etapem formułowania diagnozy, 
co będzie stanowić materiał wyj-
ściowy i edukacyjny dla przede 
wszystkim pracowników kul-
tury. Raport z diagnozy może 
także wyznaczać kierunek zmian 
dla polityki współpracy pomię-
dzy władzami gminy a samymi 
mieszkańcami. 

Do udziału w spotkaniach 
zapraszamy wszystkich, którzy 
chcą zabrać głos, odkrywać i roz-
wijać potencjał, jaki drzemie w 
mieszkańcach gminy Dąbrówka. 
Każdy będzie miał możliwość 
wypowiedzi w zakresie swoich 
potrzeb, preferencji, oczekiwań 
i pomysłów. W drugim etapie 
wybierzemy w konkursie naj-
bardziej interesujące inicjatywy, 
które pobudzą mieszkańców do 

działania i urozmaicą ofertę kul-
turalną centrum kultury. Kilka 
innowacyjnych pod względem 
pomysłu i sposobu realizacji 
inicjatyw lokalnych będzie dofi-
nansowanych jeszcze w tym roku 
w 100 % kosztów, co mamy na-
dzieję rozbudzi zainteresowanie 
mieszkańców i aktywnie włączy 
ich do działania. 

Stawiamy na aktywnych i 
kreatywnych mieszkańców, któ-
rzy pomogą nam zmienić się 
dla Was. Liczymy na szeroko 
pojętą współpracę, na obecność 
na spotkaniach naszych miesz-
kańców i na szczery oraz otwarty 
dialog. Już niebawem pierwsze 
spotkania i pierwsze kroki w 
kierunku kształtowania i kreo-
wania nowej oferty Gminnego 
Centrum Kultury w Dąbrówce. 
Serdecznie zapraszamy.

Zespół ochotników i animatorów 
Gminnego Centrum Kultury 

w Dąbrówce
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Moja Gazeta Regionalna: Co 
się dzieje z poselską ustawą 
o ustroju miasta stołecznego 
Warszawy? Po tej wielkiej bu-
rzy, jaką wywołał projekt usta-
wy, zapadła niepokojąca cisza.
Ryszard Madziar: Ustawa zo-
stała przygotowana do dalszej 
dyskusji. Za chwilę rozpoczną 
się rozmowy z różnymi środo-
wiskami samorządowców, orga-
nizacji działających w lokalnych 
społecznościach, jak również z 
mieszkańcami, ponieważ to oni 
będą głównym beneficjentem 
ustawy metropolitalnej. Osta-
teczny kształt metropolii i jej 
funkcjonowanie wyłoni się w 
toku dyskusji. Przedstawiony 
projekt ustawy jest tylko pro-
pozycją, jej ostateczny kształt 
poznamy za jakiś czas. Myślę, 
że teraz jest dobry moment aby 
rozpocząć poważną dyskusję 
na temat ostatecznego kształtu 
ustawy metropolitalnej i takiej 
poważnej dyskusji oczekują o 
nas mieszkańcy.

Może właśnie przez brak kon-
sultacji i dyskusji tyle jest nie-
jasności i niewiadomych. Nale-
żałoby np. jasno powiedzieć, że 
nie chodzi o przyłączenie gmin 
do Warszawy, tylko o połącze-
nie je w metropolię.
Niestety, w natłoku złej woli 

niektórych samorządowców, 
którym zależało na wprowadza-
niu w błąd swoich mieszkańców 
(niektórzy burmistrzowie stra-
szyli, że po podstawowe doku-
menty, takie jak dowody oso-
biste, mieszkańcy będą musieli 
jeździć do Warszawy), dyskusja 
poszła w złą stronę i teraz trzeba 
to naprawić i sprostować nie-
prawdziwe informacje.
Sami mieszkańcy podchodzą 
bardziej pragmatycznie do 
ustawy metropolitalnej. Więk-
szość z mieszkańców powiatów 
zlokalizowanych wokół War-
szawy jest bardzo ściśle związa-
nych ze stolicą poprzez pracę, 
naukę, wypoczynek. Tak więc 
nieformalnie de facto bardzo 
są związani z Warszawą. Każdy 
pomysł na usprawnienie tej ko-
relacji, pomiędzy mieszkańca-
mi okolicznych samorządów a 
stolicą jest bardzo oczekiwany. 
Przedstawiony projekt ustawy 
idzie dokładnie w tym kierun-
ku, jak oczekują mieszkańcy. I 
to mieszkańcy powinni się w 
tej sprawie wypowiadać, a nie 
wyłącznie samorządowcy. Bo 
te zdania są bardzo rozbieżne, 
co widać w przypadku powiatu 
wołomińskiego, gdzie na jednej 
sesji starły się racje mieszkań-
ców, którzy opowiadają się za 
metropolią i racją radnych po-

wiatowych opowiadających się 
za zachowaniem przywilejów, co 
zakończyło się symbolicznym 
wręczeniem piłek do metalu 
aby odcięli się wreszcie od swo-
ich stanowisk i zaczęli myśleć o 
przyszłości mieszkańców, którzy 
w końcu ich wybrali.

Czy mógłby Pan wymienić 
jakieś pozytywne strony utwo-
rzenia metropolii warszaw-
skiej?
Chciałbym zaznaczyć, iż do 
pewnego momentu powiat jako 
jednostka samorządu teryto-
rialnego stymulowała bardziej 
lub mniej rozwój w swoim ad-
ministracyjnym zasięgu. Jeśli 
spojrzymy na ostatnie ponad 20 
lat rozwoju wokół aglomeracji 
warszawskiej, sytuacja zmieni-
ła się diametralnie, stoją przed 
nami zupełnie nowe priorytety 
i zadania, do których realizacji 
potrzebne są nowe rozwiązania. 
Metropolia to zintegrowany ob-
szar 33 gmin i 18 dzielnic War-
szawy, który na mapie Polski i 
Europy będzie tworzyć znaczący 
potencjał.
Jeden z najważniejszych argu-
mentów za metropolią to sprawa 
komunikacji, powinien powstać 
jeden organizm komunikacyj-
ny, który zmniejszy ilość samo-
chodów wjeżdżających każde-
go dnia do Warszawy. Sprawy 
ekologiczne, smog, który w tym 
roku jest wyjątkowo dokuczli-
wy, wspólna polityka pozwoli 
jeśli nie na całkowite wyelimi-
nowanie uciążliwości to rady-
kalne zmniejszenie. Metropolia 
to także wydatne zmniejszenie 
kosztów administracji związa-
nych z likwidacją powiatów (sta-
rosta, członkowie zarządu, radni, 
obsługa administracyjna). Dla 

mieszkańców Wołomina i kie-
rowców korzystających z drogi 
634 to realna szansa na realiza-
cję tej, wyczekiwanej od ponad 
20 lat, inwestycji. Jak proponuje 
ustawa metropolitalna, drogi 
wojewódzkie przejdą pod za-
rząd metropolii. Po wielu latach 
obietnic, wykorzystując poten-
cjał metropolii, istnieje realna 
szansa  na zrealizowanie odcin-
ka drogi, który jest gehenną dla 
tysięcy mieszkańców naszego 
powiatu. Metropolia to również 
szansa na rozwój szpitali powia-
towych i dostosowanie ich do 
potrzeb mieszkańców.

A mówią, że chodzi tylko o 
przejęcie stanowisk, z prezy-
dentem Warszawy na czele. 
Skok PiS na stołki, tak mówią...
Tak mówią przeciwnicy ustawy, 
którym brak argumentów i szu-
kają najprostszych wyjaśnień dla 
swoich wyborców. Jak patrzymy 
na geografię wyborczą Warsza-
wy i gmin ościennych, PiS wy-
grywa w dzielnicach Warszawy i 
gminach pod Warszawą, podob-
nie jak PO. Ilość mieszkańców 
(wyborców) znajdujących się w 
gminach podwarszawskich nie 
jest decydująca w arytmetyce 
wyborczej. Prezydenta War-
szawy w nowej ustawie można 
traktować jak starostę, którego 
bezpośrednio wybierają wszyscy 
mieszkańcy w bezpośrednich 
wyborach. To dobry pomysł aby 
zacieśnić współpracę pomiędzy 
dzielnicami Warszawy i gmina-
mi ościennymi a jednocześnie 
zachować niezależność dla swo-
ich samorządów. Wszyscy poli-
tycy z każdej opcji politycznej od 
wielu lat mówią o metropolii, ale 
nikt nie zajął się tym problemem 
na poważnie tak jak PiS.

Pana zdaniem, dlaczego prze-
ciwko zmianom, dwukadencyj-
ności, ustawie metropolitalnej, 
protestują tylko samorządow-
cy? Mieszkańcy, zwykli ludzie 
czekają, nie wypowiadają się, 
a samorządowcy głośno prote-
stują?
Odpowiedź z jednej strony jest 
prosta: protestują, bo boją się 
utraty przywilejów dla siebie i 
swoich środowisk politycznych, 
jak PO, PSL Lokalne samorzą-
dowe ugrupowania to małe 
partyjki, które łączy przywilej 
sprawowania władzy w lokal-
nej społeczności. Metropolia to 
utrata tych przywilejów.
Jako radny związany z PiS nie 
obawiam się utraty możliwości 
sprawowania funkcji w samorzą-
dzie powiatu wołomińskiego, je-
stem przekonany, że ten projekt 
samorządowy nie potrafi wyge-
nerować więcej dobrych rozwią-
zań dla lokalnych społeczności 
orbitujących wokół Warszawy. I 
nie zależy mi na żadnych przy-
wilejach, jestem gotowy z nich 
zrezygnować dla wyższych ce-
lów, jakim jest rozwój, który za 
sobą pociągnie współpraca w 
ramach metropolii. Mieszkańcy 
patrzą z mieszanymi uczuciami 
na alergiczne zachowanie części 
samorządowców na propozycje 
zmian funkcjonowania samo-
rządów, w rozmowach powta-
rzają, że trzeba coś zrobić z tym 
marazmem decyzyjnym w waż-
nych sprawach.

W tej chwili atmosfera około-
metropolitalna jest ohydna. To 
wzajemne zniechęcanie, pogar-
da, wręcz szczucie doprowadzi-
ły do tego, że Warszawa nie chce 
sąsiednich gmin w metropolii, 
a gminy nie chcą do Warsza-

wy. W tym szczuciu przodują 
dziennikarze, którzy wieszczą, 
że zapyziała prowincja zepsuje 
swoimi samochodami czyste 
warszawskie powietrze. Tego 
się już nie da odkręcić.
Niestety, czytając niektóre ar-
tykuły w prasie ponadlokalnej 
również odnoszę wrażenie, że 
następuje próba antagonizowa-
nia między sobą mieszkańców 
Warszawy i sąsiednich gmin. 
Jest to zamierzony cel niektó-
rych środowisk, które od po-
czątku są przeciwne wzajemnej 
integracji mieszkańców w ra-
mach metropolii. Ale integracja 
poszła już tak daleko, że jestem 
przekonany o tym, że ten za-
miar się nie powiedzie. Praca, 
szkoła spowodowały wzajemne 
przemieszanie się mieszkańców. 
Nie ma tam podziału: jestem z 
Warszawy, a ja spoza, jest cią-
gła migracja i przenikanie się 
mieszkańców co powoduje 
ciągłą integrację. Wzajemne 
antagonizmy próbują kreować 
niektóre media nieprzychylne 
ustawie metropolitalnej.

Kiedy mieszkańcy powiatu 
wołomińskiego będą wiedzieli 
na pewno: są nadal w swoim 
powiecie, czy już w metropolii?
Po pierwsze mogą być przeko-
nani, że zawsze będą mieszkań-
cami swojej gminy, miasta czy 
dzielnicy, które będą posiadały 
niczym nie zachwianą suweren-
ność, jak to ma miejsce obecnie. 
Gdy po konsultacjach ustawa 
zostanie przyjęta przez sejm, 
najbliższe wybory samorządo-
we będą przeprowadzone na 
nowych zasadach i wówczas 
będziemy mogli powiedzieć, 
że jesteśmy mieszkańcami me-
tropolii.

Wszyscy politycy z każdej opcji politycznej od wielu lat mówią o metropolii.

Dobry moment na poważną dyskusję 
Rozmowa z Ryszardem Madziarem, radnym powiatowym, szefem wołomińskiego PiS.
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Uroczystości przebiegały 
w obecności asysty wojsko-
wej, pocztów sztandarowych, 
przedstawicieli organizacji 
patriotycznych, szczególną 
rangę nadał im honorowy 
patronat prezydenta RP An-
drzeja Dudy a także obecność 
znakomitych gości, wśród 
których wymienić należy 
Marszałka Seniora Sejmu RP 
Kornela Morawieckiego czy 
Senatora RP Jana Żaryna. 
Najważniejszymi jednak goś-

ćmi tegorocznych uroczysto-
ści związanych z obchodami 
Dni Żołnierzy Wyklętych byli 
kombatanci, przybyli z Bia-
łostocczyzny oraz z terenów 
dzisiejszej Białorusi i Litwy.

Przy pomniku na ul. Pia-
skowej okolicznościowe prze-
mówienia wygłosili: senator 
prof. Jan Żaryn, poseł Piotr 
Uściński, zastępca burmistrza 
Wołomina Robert Makowski 

a także główny koordynator 
tegorocznych uroczystości 
na terenie powiatu wołomiń-
skiego - Ryszard Madziar. 
Poruszające słowa skierowała 
do przybyłych na uroczystość 
gości, przedstawicielka kom-
batantów major Weronika Se-
bastianowicz – łagierniczka, 
prezes Stowarzyszenia Łagier-
ników Żołnierzy Armii Kra-
jowej. Jej wystąpienie pełne 
wzruszenia oraz wdzięczności 
za pamięć o polskich bohate-

rach oraz za troskę i szacunek 
jakimi otaczamy Polaków, 
którzy pozostali na Kresach 
– pozostanie na długo w na-
szych sercach i pamięci.

Podczas uroczystości wi-
doczna była licznie przybyła 
młodzież ze szkół z okolic 
Białegostoku a także z powia-
tu wołomińskiego, harcerze, 
strzelcy. Spotkanie z ludźmi, 
którzy swoją walką o niepod-

ległą Polskę wywalczyli sobie 
prawo do bycia nazywanymi 
bohaterami – było dla nas 
wszystkich niepowtarzalną 
okazją do dotknięcia żywej 
historii. Organizatorami te-
gorocznych uroczystości był 
Społeczny Komitet Obcho-
dów Patriotycznych, którego 
członkami są przedstawicie-
le: Solidarności Walczącej, 
Stowarzyszenia Łagierników 
Żołnierzy Armii Krajowej, 
przedstawiciele gmin, szkół, 

społecznicy, harcerze, organi-
zacje patriotyczne i wszyscy, 
którym na sercu leży krze-
wienie idei i postaw patrio-
tycznych oraz zachowanie w 
pamięci przyszłych pokoleń 
tych niezwykle ważnych dla 
historii Polski wydarzeń zwią-
zanych z historią Żołnierzy 
Wyklętych. 

Red.

Żołnierze Wyklęci 
w Wołominie

Kobyłka na rowerach
Uroczyste obchody Dni Żołnierzy Wyklętych rozpoczęły się w sobotę 25 lutego Mszą Św. w Ba-
zylice Świętej Trójcy w Kobyłce, po której wszyscy uczestnicy przybyli do Wołomina, gdzie przed 
pomnikiem ofiar NKWD przy ul. Piaskowej odbyła się główna część obchodów.

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania 
i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 2031, ze zm.)  

Starosta Wołomiński
zawiadamia

o wydaniu w dniu 24 lutego 2017 roku dla Zarządu Powiatu Wołomińskiego, reprezentowa-
nego przez pełnomocnika P. Jacka Garbacza, decyzji Nr 7pz/2017 znak WAB.6740.14.48.2016, 
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej polegającej na: Rozbudowie drogi powiatowej 
nr 4306W w ramach inwestycji pn.: „Przebudowa mostu w Zawadach na drodze powiato-
wej nr 4306W, gmina Radzymin.”

Działki usytuowania obiektu:
•	w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – numery 

działek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Powiatu Wołomińskiego, w nawia-
sach – numery działek po podziale):

- ew. nr:  33 (33/1, 33/2), 34 (34/1, 34/2), 36 (36/1, 36/2, 36/3), 97/11 (97/12, 97/13), 149/1 (149/4, 
149/5), 159 (159/1, 159/2) w obrębie 0022 Zawady, jednostka ew. 143409_5- Radzymin - ob-
szar wiejski.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę urządzeń wodnych niewchodzące w skład 
projektowanego pasa drogowego: 
- ew. nr: 21, 148 w obrębie 0022  Zawady, jednostka ew. 143409_5- Radzymin - obszar wiejski.

Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem organu wy-
dającego decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 3, w terminie 14 
dni od dnia uznania obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49  ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. 
- Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2016 r., poz. 23, ze zm.).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 
3 Wydział Budownictwa, parter, pokój nr 106 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn. 10-18, wt. 
12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16.

Burmistrz Miasta Kobył-
ka Robert Roguski witając 
startujących zawodników 
podkreślił fakt, że: „to właś-
nie w Kobyłce wszystko się 
zaczęło. Pierwsze maratony 
rowerowe z cyklu Poland Bike 
organizowaliśmy w naszym 
mieście. Cieszy mnie, że dziś 
spotykamy się ponownie”.

Na zimowym maratonie 
gościliśmy wielu miłośników 
dwuśladów z całego Mazow-
sza, m.in. z Grodziska Maz., 
Płocka, Legionowa. Na trasie 
zmierzyli się także maratoń-
czycy z podlaskiej Sokółki, 
Pomorza, Dukli na południu 
kraju, a nawet zachwycony 
Polską Portugalczyk.  Wspa-
niale przygotowana trasa, do-
skonale zabezpieczony teren 
i mnóstwo zawodników w 
każdej grupie – tak w skrócie 

można podsumować wielką 
sportową imprezę w Kobyłce. 
Uśmiechnięte twarze młod-
szych i starszych zawodników, 
zadowoleni i zrelaksowani ro-
dzice z dziećmi, to dowody na 
cieszącą się olbrzymim zain-
teresowaniem mieszkańców i 

ich rodzin imprezę. Puchary i 
statuetki zwycięzcom wręcza-
li Burmistrz Miasta Kobyłka 
Robert Roguski i Grzegorz 
Wajs. Do zdobycia były jesz-
cze vouchery do sklepu rowe-
rowego.pl, który był sponso-
rem strategicznym maratonu 
i marecki salon Toyota fundu-
jący przejazdy samochodami 
marki Toyota. Wylosowano 
nagrodę główną - siedmio-
dniowy wyjazd do malowni-
czo położonego austriackiego 
hotelu Alpenrose, który trafił 
do rodziny Struzików.   

Gratulujemy wszystkim 
zwycięzcom. Dziękujemy też 
wszystkim zawodnikom za 
uczciwą rywalizację i zapra-
szamy na kolejne sportowe 
przedsięwzięcia do Kobyłki.

Emilia 
Buczyńska - Kołodziejek

W piękny niedzielny dzień odbył się finał rowerowej zimy – Zimowy Poland Bike Marathon. 
Skąpana w słońcu aura przywitała wszystkich pasjonatów rowerowego szaleństwa na kobył-
kowskiej mecie.
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Umarłych pamięć dotąd trwa, dokąd pamięcią im się płaci /Wisława Szymborska/

27 lutego 2017 r. odeszła nagle

ŚP. Anna Jaworska
Prezes Zarządu Powiatowego Towarzystwa Przyjaciół Dzieci,

Pedagog, Komendantka Hufca ZHP Wołomin

Najlepsza Córka, Mama i Babcia. Dobra, serdeczna osoba, szczerze oddana dzieciom, młodzieży i dorosłym.
Z TPD związana przez ponad 40 lat, całe zawodowe życie poświęciła dzieciom. Dobro dziecka było dla Niej najważniejsze. Za swoją 

działalność odznaczona m.in. Złotym Krzyżem Zasługi, Medalem im. Jordana, Medalem KEN, Odznaką „Przyjaciel Dziecka”, 
tytułami „Zasłużony dla Wołomina” i „Zasłużony dla M. Warszawy”

Aniu,
Ty zawsze byłaś: z dziećmi i dla dzieci. Pracowałaś społecznie do samego końca. Bardzo trudno będzie kontynuować Twoje 
dzieło, bo byłaś niezastąpiona. Lgnęliśmy do Ciebie, bo dla każdego miałaś zawsze czas i mądrą radę. Czerpaliśmy z Twojej 

wiedzy i doświadczenia, jako rodowita wołominianka wiedziałaś tak dużo o mieście i jego mieszkańcach. 
Zapamiętamy Twój ciepły uśmiech, Twój głos i Twoje dobre, radosne oczy.  

Żegnaj
Przyjaciele z TPD

W niedzielę 26 lutego br. 
w kościele Św. Klemensa I 
Papieża Męczennika w Klem-
bowie odbyły się uroczysto-
ści związane z 186. rocznicą 
śmierci gen. Franciszka Ży-
mierskiego. Obchody rozpo-
częły się od wprowadzenia 
pocztów sztandarowych szkół 
i Ochotniczych Straży Po-
żarnych z gminy Klembów i 
zaciągnięcia przez żołnierzy 
warty honorowej przy tabli-
cy upamiętniającej generała. 
Punktem kulminacyjnym 
było złożenie wieńców przy 
tablicy epitafijnej gen. Żymir-

skiego przez delegacje gmin-
ne, przedstawicieli rodziny 
Żymirskich, przedstawicieli 
szkół oraz wojska. W trakcie 
uroczystości odbył się pokaz 
musztry Kawaleryjskiej I Puł-
ku Ułanów Krechowieckich w 
historycznych mundurach z 
okresu Powstania Listopado-
wego pod dowództwem rot-
mistrza Adam Sujeckiego. 

Imprezie towarzyszył Jar-
mark Produktów Regional-
nych i Tradycyjnych, podczas 
którego można było skosz-
tować regionalnych smaków. 
Stowarzyszenie Pasjonatów 

Historii z Klembowa zapre-
zentowało swoje eksponaty z 
czasów nowożytnych. 

Honorowy patronat nad 
wydarzeniem objął minister 
Wojciech Fałkowski z Mini-
sterstwa Obrony Narodowej. 
Oprawę muzyczną podczas 
Mszy Świętej przygotowała 
Młodzieżowa Orkiestra Dęta z 
Tłuszcza pod batutą kapelmi-
strza Sławomira Łagockiego.

Jadwiga Powała

Major Zakrzewski wal-
czył w podziemiu antyko-
munistycznym w latach 
1944-45 w okolicach Ostrowii 
Mazowieckiej (w czasie oku-
pacji niemieckiej walczył na 
tym terenie w oddziale Armii 
Krajowej). Następnie posta-
nowił służyć Polsce pracą – 
podjął naukę w Warszawie w 
szkole budowlanej i przez ko-
lejne lata budował domy dla 
Polaków, bo jak sam wspo-

mina, Rosjanie wcześniej 
czy później Polskę musieli 
opuścić, a domy zostaną dla 
Polaków na lata. Przez trzy 
kadencje był radnym w Ząb-
kach. Angażował się lokalnie 
zarówno na poziomie naszego 
miasta, jak i Powiatu Woło-
mińskiego. Prowadził m.in. 
nadzór budowlany podczas 
budowy przychodni zdrowia 
przy ulicy Orlej oraz Kościoła 
p.w. Miłosierdzia Bożego przy 

Strzelcy uczcili 
„Wyklętych”

W rocznicę śmierci 
gen. Żymirskiego

1 marca obchodziliśmy Narodowy Dzień Pamięci „Żołnie-
rzy Wyklętych”. 3 marca Strzelcy z ząbkowskiego oddziału 
JS1533 odwiedzili naszego lokalnego, żyjącego „Wyklętego” – 
Majora Jana Zakrzewskiego.

11-go Listopada. W bieżącym 
roku skończy 95 lat.

3 marca nasi Strzelcy 
odwiedzili Pana Jana – od-
dali honory, złożyli życzenia, 
wręczyli kwiaty i odśpiewa-
li Hymn Państwowy. Ten 
wspólnie spędzony czas była 
dla obydwu stron źródłem 
do wzruszeń, a szykują się już 
następne regularne spotkania 
z Panem Majorem, podczas 
których Strzelcy liczą na do-
głębne poznanie historii na-
szego „Wyklętego”. 

Oddział Ząbki ZSSJP

Żegnaj Aniu 
Dużo dobrego uczyniłaś w swoim życiu pomagając 

z potrzeby serca dzieciom.
Będziemy o Tobie pamiętać.

Wyrazy głębokiego współczucia z powodu śmierci 
św. p. Anny Jaworskiej

                                          składają
                                      koleżanki z Ligi Kobiet Wołomin

Nowe życie Fabrycznej 
W centrum Marek powsta-

nie miejsce spotkań dla miesz-
kańców.

W Markach nie ma pub-
licznego miejsca, gdzie można 
byłoby się spotkać - taką opinię 
często wygłaszają nasi miesz-
kańcy. W ubiegłym roku bur-
mistrz Jacek Orych zapropono-
wał, by wypełnić tę lukę i przy 
Fabrycznej 3 stworzyć centrum 
aktywności lokalnej. Parter tego 
komunalnego budynku wyma-
ga kapitalnego remontu. Kiedyś 
był tu kebab i sklep z meblami 
holenderskimi, teraz są puste i 
zaniedbane pomieszczenia. Ale 
już w tym roku przy Fabrycznej 
3 powstanie miejsce, gdzie bę-
dzie można wybrać się na film, 
zajęcia dla seniorów i warsztaty 
kulinarne. 6 marca samorząd 
ogłosił przetarg na wykonanie 
prac budowlanych.

- W budynku znajdą się czte-
ry przestronne pomieszczenia i 
funkcjonalny korytarz. Będą to 
dwie sale (jedna kinowa), które 
będzie można połączyć. Do tego 
dojdą sala konferencyjna np. 
dla organizacji pozarządowych 
oraz kuchnia, w której będzie 
można organizować warsztaty 
kulinarne. Łączna powierzchnia 
Fabrycznej 3 to ponad 200 mkw. 
– tłumaczy Marcin Dąbrowski z 
mareckiego Zakładu Usług Ko-
munalnych.

O wyborze wykonawcy 
prac przy Fabrycznej 3 zdecy-
dują dwa kryteria: cena oraz 
okres gwarancji i rękojmi. Prace 
muszą być zrealizowane do 30 
czerwca.

- Oprócz Fabrycznej 3 po-
wstanie w Markach jeszcze jedno 
miejsce spotkań – tym razem na 
świeżym powietrzu. Na końco-

wym etapie jest opracowywanie 
przetargu na stworzenie zespo-
łu atrakcji dla najmłodszego 
pokolenia markowian. Przy ul. 
Sportowej, w sąsiedztwie placu 
zabaw Nivea - pojawią się m.in. 
siłownia plenerowa, park linowy, 
rolkostrada oraz zespół mini-
-fontann – mówi Jacek Orych.

Kompleks uzupełnią to-
aleta, nasadzenia, mała archi-
tektura oraz miejsce pod małą 
gastronomię. 

EW
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Wieczór zakończy koncert 
zespołu AVA, składający się z 
młodych i wyjątkowo uzdol-
nionych muzyków, którzy prze-
niosą publiczność w magiczny 
świat gitarowych, rytmicznych 
bitów.

Patronat nad imprezą objął 
Burmistrz Miasta Kobyłka Ro-
bert Roguski. 

Sponsorem strategicznym 
są DELIKATESY EMIŚ.

Nie byłoby tak wspaniałe-
go wydarzenia bez wielu part-
nerów, których nie sposób nie 
wymienić: Torstar, Hotel Ostoja 
Sport Resort, Atelier Urody i 
Stylu Renaty Majewskiej, RM 

Image Consulting, Salon Uro-
dy Benia, Amelie spa&beaute, 
Akademia Piękna, Sock4you, 
LiqRise Spa, Katarzyna Pry-
zmont-psychodietetyk, Renata 
Wrona - coach, Ti art, Francja 
Elegancja, GodDar, MaxiSize, 
Wellu Group, Tomasz Przywoź-
ny - fotograf, Galeria Optyki 
Wołomin. 

Patronatu medialnego 
udzielili: Radio FAMA,  Wo-
manNews.tv , Wieści Powiatu 
Wołomińskiego, Moja Gazeta 
Regionalna, Życie Powiatu na 
Mazowszu.

Emilia 
Buczyńska-Kołodziejek

Każda kobieta zasługuje 
na piękno…

Święto Kobiet jest dniem 
wyjątkowym i szczególnym. 8 
marca jest świętem każdej Pani, 
niezależnie od życiowej roli: 
matki, żony, córki, czy nawet 
dziewczyny. Z tej okazji Miejski 
Ośrodek Kultury i Atelier Uro-
dy i Stylu Renaty Majewskiej 
przygotowali dla wszystkich 
kobiet wspaniałą niespodzian-
kę. 11 marca w sali widowisko-
wej MOK każda, nawet najbar-
dziej wymagająca Pani znajdzie 
coś dla siebie, zarówno dla du-
cha jak i dla ciała. 

Podczas wyjątkowo zróż-
nicowanego programu odbędą 
się wykłady:

- „O zdrowiu i urodzie” 
Many Manowskiej, - kobiety 
sukcesu. W marketingu siecio-
wym działa od 15-tu lat, od 5 lat 
związana jest z polskim projek-
tem WellU Group.

- „Jak kolory działają na 
zmysły” Renaty Majewskiej – 
Ekspertki z zakresu psychologii 
Koloru. Jednocześnie trenerki, 

coacha wizerunku, wieloletniej 
wykładowczyni w Szkołach 
Makijażu, Stylizacji i Charak-
teryzacji, jurorki mistrzostw i 
konkursów makijażu.

- „Głową w otyłość” Kata-
rzyny Pryzmont, - dyplomowa-
nego dietetyka Akademii Me-
dycznej, absolwentki kierunku 
psychodietetyka w SWPS w 
Warszawie, autorki projektu 
„głową w otyłość”, dzięki któ-
remu pomaga ludziom zrzucać 
zbędne kilogramy i zmieniać 
stosunek do własnego ciała,

- „Jak być szczęśliwą kobie-
tą” Renaty Wrony, - jest Life & 
Business Coachem, trenerką 
rozwoju osobistego, PR mana-
gerką, która wierzy, że wszyscy 
możemy znacznie więcej niż 
nam się wydaje, jednocześnie 
autorki książki „Szczęśliwa ko-
bieta”.

- „Jak wyglądać seksownie 
i zdrowo w bieliźnie” Fabioli 
Zach, - właścicielki jednej z ko-
byłkowskich firm Socks 4  You 

– profesjonalnego salonu z 
bielizną. W metamorfozach 
dobierze uczestniczkom od-
powiednią bieliznę do ich syl-
wetki. 

Prawdziwym hitem będzie 
pokaz przemiany duchowej i 
fizycznej pięciu mieszkanek 
Kobyłki, które uczestniczyły 
w dwu miesięcznym procesie 
zmian, dzięki któremu Panie 
stały się jeszcze piękniejsze. 
Oblicze metamorfoz nastąpi w 
dwóch odsłonach: sportowej 
i wieczorowej. Nie zabraknie 
modnych dodatków i szcze-
gółów, do których kobiety za-
wsze przywiązują dużą uwagę. 
Całe metamorfozy od samego 
początku w swoim obiektywie 
uwiecznia Pan Tomasz Przy-
woźny – doskonały artysta i 
fotograf. 

Całość spotkania popro-
wadzą znani wszystkim z ekra-
nów telewizyjnych: Katarzyna 
Chorzępa i Dawid Czupryński.

Redakcja 
Mojej Gazety 
Regionalnej 

nawiąże 
współpracę 
z osobami 

zainteresowanymi 
redagowaniem 

tekstów 
o tematyce 

samorządowej. 
Tel. 793 10 36 35
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Porady Księgowo-Prawne

Z pamiętnika księgowego 
– remanent

Pani Joanna nie mogła się 
podnieść po ostatniej informa-
cji od księgowego. Podatek od 
remanentu, coś takiego! Pra-
cuje, ciężko, jej mały sklepik 
pozwala na utrzymanie rodzi-
ny. Ale wizja podatku od rema-
nentu to zły prezent na nowy 
rok. Do tego dowiedziała się, 
że Wacław go nie płaci. Jego 
księgowy coś mu wytłumaczył 
i on już nie płaci.

Wybrała się do sprawdzo-
nego specjalisty z Kancelarii 
Podatkowej Skłodowscy, żeby 
wyjaśnił jej jak to jest z tym re-
manentem, płaci się od niego 
podatek czy nie?

Oto co powiedział jej księ-
gowy…

Koszt zakupu towarów, 
co do zasady nie jest kosztem. 
Kosztem jest to co się sprzeda-
ło, więc aż do momentu kiedy 
Pani tych towarów nie sprzeda 
one nie są kosztem tylko inwe-
stycją w towary. 

Proszę sobie wyobrazić, że 
kupuje Pani 100 kg pomido-
rów i jeździ od domu do domu, 
żeby je sprzedać. To nie jest 
koszt, tylko Pani inwestycja. 
Troszkę się zmarnuje, troszkę 
rozda Pani do smakowania, 
większość sprzeda. Jak Pani już 
je sprzeda wszystkie, to potem 
dopiero robi kalkulację:

Wydałam na pomidory 
tyle - sprzedałam za tyle.

Wynik to Pani zysk, praw-
da?

Ale póki ma Pani te po-
midory to zamieniła Pani go-
tówkę na pomidory, a nie robi 
Pani koszty. Koszty to paliwo, 
telefon, energia - coś co się zu-
żywa.

Urząd pozwala małym fir-
mom w ciągu roku wrzucać w 
„koszty” zakup towarów dla 
uproszczenia ewidencji. Nie 
każe robić tego na co dzień, bo 
to uciążliwe codziennie spraw-
dzać stan magazynu w małych 
firmach czy sklepach. Ustawa 
tak to reguluje, że raz do roku 
każdy musi pokazać czego nie 
sprzedał i wyjąć to z kosztów. 
Ale żeby dla siebie wiedzieć ile 
się zarabia, to trzeba uwzględ-
niać ten remanent.

Jeśli przyniesie mi Pani 
dokumenty, to od ręki zrobię 
dla Pani prawdziwą symulację. 
Zapraszam do nas i już nigdy 
nie będzie pani sama w bizne-
sie.

http://www.sklodowscy.pl/
aktualnosci/warto-wiedziec/z-
-pamietnika-ksiegowego-re-
manent

Urząd Miasta Zielonka informuje
o publikacji na okres 21 dni od dnia 02.03.2017 r., 
na stronie internetowej Miasta www.zielonka.pl 

oraz na tablicy ogłoszeń w Urzędzie przy ul. Lipowej 5 w Zielonce, 
ogłoszenia dotyczącego oddania w dzierżawę 

nieruchomości gruntowej o powierzchni 21 m kw. 
Przedmiot planowanej dzierżawy znajduje się na terenie kompleksu 

garaży, położonego w Zielonce przy ul. Długiej. 
Więcej informacji pod numerem tel. 22 761 39 25.

Komisarz Marcin Pały-
ska zastąpił podinspektora 
Zbigniewa Ostrowskiego na 
stanowisku Komendanta Ko-
misariatu Policji w Kobyłce z 
dniem 15 lutego. Dotychczas 
komisarz Pałyska od niespeł-
na dwóch lat pełnił funkcję 
zastępcy Komendanta w Ko-
byłce i dobrze zna miasto oraz 
jego specyfikę.

Podczas sesji Rady Miasta 
Kobyłka 27 lutego burmistrz 
Robert Roguski wraz z prze-
wodniczącą Rady Ewą Jaź-
wińską wręczyli list gratula-
cyjny Komendantowi, życząc 
satysfakcji z pełnionej służby, 
uznania w oczach podległych 
funkcjonariuszy oraz dobrej 
współpracy z mieszkańcami 
i władzami samorządowymi 
Miasta Kobyłka.

Nowy Komendant Policji w Kobyłce

Pałac w Chrzęsnem
12.03.2017 r., niedziela

godzina 16.00
Starosta Wołomiński Kazimierz Rakowski zaprasza na spotkanie

z Muzyką Dawną w Pałacu w Chrzęsnem
W koncercie „Czego słuchał Shakespeare?” zaprezentuje się

Zespół Muzyki Dawnej Sabionetta

Przebudowa Majowej w Dybowie Kolonii 

Zgodnie z zawartą umową 
nowa nawierzchnia zostanie 
położona na odcinku o długoś-
ci blisko 1,5 km, od ulicy Kor-
czaka, będącej drogą powia-
tową, do końca miejscowości. 

Chodnik będzie o 300 metrów 
dłuższy, tak aby stanowił funk-
cjonalną ciągłość aż do ul. Wo-
łomińskiej w Ciemnem. Wraz 
z modernizacją jezdni zostanie 
także przeprowadzona prze-
budowa rowów drogowych i 
melioracyjnych wzdłuż ulicy 

Majowej. Modernizacja ulicy 
zakłada także budowę kanali-
zacji deszczowej. W pasie mo-
dernizowanej drogi gminnej 
Wykonawca zbuduje również 
chodnik oraz przebuduje zjaz-

dy na przylegające posesje. W 
pasie drogowym pojawią się 
również nowe latarnie. Będą 
one całkowicie niezależne od 
sieci energetycznej. Inwestor 
zdecydował się na zastosowa-
nie eksperymentalnego zasila-
nia solarno-wiatrowego.

Przebudowana ulica będzie 
stanowiła dojazd do węzła Ra-
dzymin na budowanej właśnie 
obwodnicy Marek i połączy 
dwie miejscowości – Ciemne 
i Dybów kolonia, dzięki cze-

mu będzie stanowiła również 
wygodny objazd Radzymina 
od strony północnej dla miesz-
kańców gminy Radzymin i 
Klembów. - Modernizacja uli-
cy Majowej to kolejna ważna 
inwestycja drogowa na terenie 
Gminy Radzymin w tym roku 

Burmistrz Radzymina Krzysztof Chaciński podpisał w poniedziałek, 27 lutego br. umowę z firmą STRABAG Sp. z o.o. na przebudowę 
ulicy Majowej w Dybowie Kolonii. Przebudowana ulica zyska nową podbudowę, nawierzchnię, kolektor deszczowy, chodnik z kostki 
oraz nowe oświetlenie. Przebudowane zostaną również rowy melioracyjne. Wartość inwestycji to blisko 4,7 mln złotych. 

i kolejna współfinansowana ze 
środków zewnętrznych – mówi 
Krzysztof Chaciński, Burmistrz 
Radzymina. - Te inwestycje po-
kazują naszą wysoką skutecz-
ność w pozyskiwaniu funduszy 
zewnętrznych i dążenie do suk-
cesywnego podnoszenia jakości 
sieci drogowej na terenie gminy 
i równomiernego rozłożenia in-
westycji drogowych na terenie 
całej gminy. 

Oprócz podpisanych ostat-
nio umów na przebudowę ulic 
Maczka i Majowej, Gmina Ra-
dzymin jest w przeddzień za-
warcia umowy na przebudowę 
ulicy Bieszczadzkiej w Słupnie 
oraz Rzecznej i Platanowej w 
Nadmie. W sumie w 2017 roku 
na modernizację dróg gmina 
przeznaczy niemal 13 milio-
nów złotych. 
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W roku szkolnym 
2015/2016 reprezentacja LI 
LO zajęła 1. miejsce w kla-
syfikacji generalnej w XLIX 
Warszawskiej Olimpiadzie 
Młodzieży. Przez cały rok 
rywalizowaliśmy z uczniami 

innych warszawskich szkół 
ponadgimnazjalnych w bie-
gach przełajowych, meczach 
piłki ręcznej czy koszyków-

ce, jednak największe sukce-
sy odnieśliśmy w siatkówce 
(6. miejsce) i piłce nożnej 
(7. miejsce). Zwieńczeniem 
WOM było rozdanie nagród, 
kiedy to odebraliśmy pu-
char i dyplomy z rąk mistrza 

olimpijskiego Tomasza Ma-
jewskiego, a na konto szkoły 
trafiło 7000 złotych na zakup 
sprzętu sportowego. Za te pie-

niądze wymieniono kosze na 
sali gimnastycznej.

Rok 2017 też będzie na-
leżał do nas - zamierzamy 
powtórzyć zeszłoroczny suk-
ces! Już udało się wywalczyć 
5. miejsce w piłce ręcznej, 
znacznie poprawiając wynik z 
ubiegłego roku, zaś w biegach 
przełajowych chłopcy byli 
drudzy, a dziewczyny czwarte.

Nasza męska reprezenta-
cja dzielnie walczy w Szkol-
nej Lidze Siatkówki (SLS) o 
powrót do I ligi. Odnieśliśmy 
dziesięć zwycięstw i ponie-
śliśmy tylko dwie porażki, 
dzięki czemu jesteśmy na 1. 
miejscu po fazie zasadniczej 
i aktualnie ostro przygotowu-
jemy się do play-offów, które 
wraz z pucharem odbędą się 
po feriach. Liczymy na zajęcie 
wysokiego miejsca.

Od sześciu lat organizu-
jemy plebiscyt na najpopular-
niejszego sportowca szkoły. 
O to zaszczytne miano mogą 
ubiegać się uczniowie LI LO 

Aktywnie w „Kościuszce”
Tak jak kierowcy w Rembertowie od lat wyczekiwali tunelu pod torami kolejowymi, tak kolej-
ne roczniki uczniów LI LO im. Tadeusza Kościuszki na Kadrowej marzyły o szkolnym boisku 
z prawdziwego zdarzenia. Wreszcie spełnić się mają marzenia jednych i drugich. Tymcza-
sem, kiedy kierowcom wciąż zdarza się stać w korku, licealiści nie tracą czasu i nie szczędzą 
energii.

którzy mają osiągnięcia spor-
towe zarówno w szkole, jak 
i poza nią. Celem konkursu 
jest popularyzacja sportu, a w 
szczególności różnych dyscy-
plin sportowych uprawianych 
przez uczestników oraz pro-
pagowanie zdrowego stylu ży-
cia. Każda klasa może zgłosić 
dwóch kandydatów, spośród 
których uczniowie wybierają 
najpopularniejszego w bez-
pośrednim głosowaniu. Zwy-
cięzca otrzymuje statuetkę i 
nagrodę rzeczową.

Po kilkudziesięciu la-
tach oczekiwania na boisko 
z prawdziwego zdarzenia, 

nasze marzenia wkrótce się 
spełnią. Już wiosną rusza bu-
dowa nowych obiektów, które 
będą nam służyły przez dłu-
gie lata. Zaplanowano budo-
wę boiska wielofunkcyjnego 
o tartanowej nawierzchni z 
bieżnią, boiskami do siatków-
ki i koszykówki, piaskownicą 
do skoku w dal i polem do 
pchnięcia kulą. Trzymamy 
kciuki za to, by prace zostały 
zakończone przed nowym ro-
kiem szkolnym.

Nie trzeba być wyczyno-
wym sportowcem, żeby po-
kazać swoje umiejętności - co 
roku 1. czerwca organizujemy 

„Dzień Sportu”. Zamiast usta-
nawiania nowych rekordów i 
ścigania się ze sobą, wspólnie 
bawimy się przeciągając linę, 
grając w gry zespołowe, bie-
gając z balonami wypełniony-
mi wodą, aktywnie spędzamy 
czas na świeżym powietrzu.

Więcej szczegółów (tak, 
to nie wszystko!) na www.lilo.
edu.pl oraz www.facebook.
com/kosciuszkolilo. Zapra-
szamy też na marcowy Sa-
lon Edukacyjny w PKiN i na 
Dzień Otwarty 16.03.

Społeczność LI LO

Biala szkoła, styczeń 2017

Drużyna siatkarek po meczu w SLS
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego w 
Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię krawcową do szycia 
zasłon, firan w Rembertowie. 
Tel. (22) 612 88 68, 602 725 222

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

ZATRUDNIMY PRACOWNIKA DO 
MONTAŻU MEBLI  NA TERENIE 

RADZYMINA,WOŁOMINA, WYSZKOWA  
PRACA NA STAŁE 

KONTAKT KOM. 503091590

• Sprzedam używane z Niemiec: pralki, 
lodówki, zmywarki, rowery, zamra-
żarki, piekarniki do zabudowy,   itp. 
Tel. 502 188 233 

• ADMET Sp. z o.o. Kobyłka, 
ul. Dworkowa 28 zatrudni: ślusa-
rzy, technologów, pracowników 
kontroli jakości. Tel. 692 999 415 

SKUP, SPRZEDAŻ

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

BUDOWLANE

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.pl

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

Docieplanie budynków - 
doświadczone ekipy - 602-482-572

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Remonty, wykończenia 
wnętrz, docieplenia poddaszy 
- profesjonalnie i terminowo - 

602-482-572

Auto części Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

Murarz z ekipą - dobre ceny 
i terminowość - 602-482-572

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

• Sprzedam mieszkanie w Rembertowie, 
45 m kw., dwupoziomowe, bezpośrednio, 
tel. 601 851 504

• Sprzedam hotel pracowniczy w Oku-
niewie. Powierzchnia 1150 m kw., 
powierzchnia działki 1400 m kw. 

  Tel. 660 795 386

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

Zakład Kamieniarski wykonuje: 
nagrobki, parapety, schody. 
Wołomin. Tel. 502 472 396

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

Tanie spanie od 9 zł za dobę. 
Grupy od 6 osób. 

Kontakt i informacja: 
Tel. 22 787 82 03,

600- 500- 401

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Polski węgiel, orzech, groszek, miał 
i kruszywo. L. Czumaj, tel. 601 424 209

Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich w Ząbkach. Tel. 602 304 503

Naprawa sprzętu AGD: pralki, zmywarki 
i piekarniki z dojazdem do klienta. Ra-
dzymin i okolice. Tel. 784  524 586

Przy Orlej
Gabinet Weterynaryjny

pon.-pt. 9.00 - 20.00, sobota 10.00 - 16.00
Ząbki, ul. Orla 20

Tel. (22) 799 23 35, kom. 505 077 525 
www.weterynarz-zabki.waw.pl

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512289277

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki żużlowe, bloczki, kręgi, EKO 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany, układanie kostki brukowej

Krzysztof Kozłowski
tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 



W uroczystości udział 
wzięli m.in.:   Prymas Polski 
abp Wojciech Polak, sekretarz 
Konferencji Episkopatu Pol-
ski bp Artur Miziński, szefo-
wa kancelarii Prezydenta RP 
minister Małgorzata Sadur-
ska, wicemarszałek Senatu RP 

Adam Bielan, posłowie i sena-
torowie RP, przewodniczący 
KRRiT Witold Kołodziejski, 
prezes Telewizji Polskiej S.A 
Jacek Kurski oraz inni zna-
mienici goście z kręgów du-
chowieństwa, kultury oraz 
stowarzyszeń katolickich.

Andrzej  Lek z  siedziby Konferencji  Episkopatu Polski z uroczystości wręczenia nagrody im. bp  Romana Andrzejewskiego

Nagroda im. ks. Andrzejewskiego przyznana

Minister Małgorzata Sadurska, szefowa kancelarii Prezydenta RP 
oraz bp Artur Miziński, sekretarz Konferencji Episkopatu Polski 

Prezes Telewizji Polskiej S.A Jacek Kurski, abp Józef Michalik oraz 
rzecznik Episkopatu ks. Paweł Rytel-Andrianik

Pamiątkowe zdjęcie uczestników uroczystości

Prymas Polski abp Wojciech Polak podczas wręczenia nagrody ks. prałatowi Kazimierzowi Kaczo-
rowi w Episkopacie

Laudację wygłosił abp 
Józef Michalik podkreślając 
działalność duszpasterską i 
społeczną laureata ks. prałata 
Kazimierza Kaczora. W imie-
niu Prezydenta RP list odczy-
tała szefowa Kancelarii Prezy-
denta Małgorzata Sadurska. 
„Bardzo potrzebna jest dziś 
ta piękna lekcja patriotyzmu i 
chrześcijańskiej ofiarności, ja-
kich ksiądz prałat udziela nam 
wszystkim   swoją kapłańską i 
społeczną posługą”- napisał w 
liście Prezydent RP.

Nagrodę wręczył laurea-
towi Prymas Polski abp Woj-
ciech Polak.

Andrzej Lek


